
Tisztelt Polgármester és Alpolgármester  Urak! 
 
Köszönöm, hogy a Recski Önkormányzat Képviselőtestülete a mai napon 
lehetőséget ad számomra, hogy a recski utánpótlás labdarúgás jövője érdekében         
a Mátrai Sportcentrum Egyesület klubigazgatójaként, tájékoztassam Önöket az eltelt 
időszak eredményeiről és az egyesület előtt álló rövid és középtávú feladatokról. 
 
Az elmúlt években a recski sportpályán a Mátrai Sportcentrum Egyesület hosszú távú 
célkitűzésének megvalósításáért - minél több utánpótlás korú gyermek számára 
legyen a legfontosabb játékszer, a labda – hosszú távú tervszerű munka kezdődött! 
Ennek elengedhetetlen feltétele a pályák állapota, ebben két éve pozitív változás is 
történt az ingatlan sportcélú hasznosításáért, de a továbblépés, a fejlődés, a recski 
és a környékbeli közösségek érdekében, segítségre lesz szükségünk.  
 
Két évvel ezelőtt kötöttünk együttműködési megállapodást az önkormányzattal, 
amelynek részeként megvalósult a műfüves pálya emeltszintű edzés világításának 
kiépítése, valamint a labdafogó hálók szabályok szerinti felhelyezése. Míg az elmúlt 
hónapban megkezdődött a füves pálya játékterének felújítása is, így a korábban 
eltűnt kapu pótlásra került, vissza helyeztük és ülő felülettel láttuk el a régi kispadokat 
is.  
 
A műfüves pálya karbantartásához beszerzésre került a granulátum és a 
kvarchomok. A legnagyobb örömet számunkra azonban az jelenti, hogy egy 
pályázatnak köszönhetően, nyárra az öltözők és az épület alsó szintje is felújításra 
kerülhetnek, amelyre megszületett a tao határozat (ennek feltöltésében már több 
ízben kértünk segítséget). Mindezek összértéke, 75 millió forint.  
 
Jelenleg pályázati elbírálás alatt van, a felső szint, a füves pálya teljes felújítása, 
illetve a fűtés és világítás teljes rekonstrukciója. Ehhez hálózatfejlesztésre lesz 
szükség, amelyet az önkormányzat tehet meg, mivel a közüzemi szerződés a nevére 
szól. Illetve az segítségét kérjük abban, hogy a tulajdonában lévő ingatlan állag 
romlását (a falubeliek az elmúlt években elhordták a pályát körülvevő kerítés nagy 
részét, illetve leszedték a bejárati kapukat, így az értékes sporttelep őrzés és 
kerítések nélkül, az enyészetté válhat. Nem beszélve az előttünk álló fejlesztések 
védelméről! Arról, hogy illetéktelenek ne tehessék tönkre a jövő generáció 
sportszakmai képzésekből fakadó lehetőségeit. Például a legfontosabb szempontot, 
hogy az utánpótlási képzés időszaka alatt a gyerekek személyiség fejlesztő és 
életvezetési módszertanra épülő edzésmódszerekkel ismerkedhetnek meg és 
sajátíthatnak el az évek alatt! A gyerekek nevelésének célja, a mozgás és sport 
megszerettetése mellett, személyiségük fejlesztése, alakítása, hogy felnőtté 
válásukra, a társadalom elvárásainak, szeretet, tisztesség, haza, család, feleljenek 
meg! Számunkra ez fontos cél és feladat, mi ennek megvalósítását, a labdarúgáson 
keresztül képzeljük el!  
A célkitűzések érdekében a Mátrai Sportcentrum Egyesület az elmúlt 10 évben nem 
csupán Észak-Heves, hanem a megye legnagyobb vidéki klubjává vált. Mátraballa, 
Egercsehi, Hevesaranyos, Tarnalelesz, Tiszanána, Erdőtelek, Átány, Pély, Kisköre, 
Sarud és Recsk önkormányzataival, iskoláival és óvodáival működünk együtt az 
elsősorban hátrányos helyzetű gyerekek sportolása kapcsán. Olyan településeken 
vagyunk jelen, ahol korábban megszűnt a labdarúgás, de volt és maradt igény a 
gyerekek értelmes időtöltéssel való nevelésére. 



 
Észak-Heves jelenleg nem rendelkezik körzet központi státusszal, Pétervásárának 
volt ilyen, de visszalépett. A státusz infrastrukturális feltétele, hogy egymás mellett 
két nagy méretű pálya legyen, legalább négy öltözővel. Jelenleg csak Recsk 
rendelkezik ezzel. Ezen kívül feltétel még, hogy az egyesületben minél több gyermek 
sportoljon, nálunk az elégséges létszám a fentiek miatt adott. Nagyon fontos volna, 
hogy  a recski és környékbeli gyerekek ne Hevesre, vagy Gyöngyösre utazzanak az 
országos Bozsik-program fesztiváljaira, illetve a különböző utánpótlás tornákra, 
hanem itt helyben játszhassák a mérkőzéseket. A körzet központi státusz már csak 
azért is lényeges volna, mivel nem a megye amúgy is szűkös költségvetéséből vonná 
el a fejlesztési forrásokat, ezekre a labdarúgó szövetségnek külön kerete van. 
 
Összefoglalva, az erősen felújításra szoruló recski létesítmény funkciót és értelmet 
nyerve, felújíthatóvá válik, s a recski közösség vagyonát gyarapíthatja. Ebben 
kérem  a segítségüket, összefogva a helyi és országos érdekképviselettel. 
 
Azt kérjük az önkormányzattól, hogy az ingatlan karbantartása, felújítása kapcsán 
tekintse át a saját lehetőségeit, a kerítések, kapuk helyreállítása valamint az éjszakai 
őrzés biztosítása és kamerák telepítése az ingatlan védelme érdekében közös érdek 
lenne, hiszen a befektetések után is az önkormányzaté marad a tulajdon! 
Gondolják végig, hogy a helyi érdekeltségű cégek társasági adófizetési 
kötelezettségét hogyan tudják a helyi fejlesztésekre fordítani.  
Kérje a testület a térség országgyűlési képviselőjét, hogy járjon közbe a Magyar 
Labdarúgó Szövetségben azért, hogy a Mátra SE Recsken körzeti központi státuszt 
kaphasson. 
Kérjük az önkormányzatot, hogy újabb 10 évvel hosszabbítsák meg az 
együttműködés időtartamát. 
Minden fejlesztés, amelyet az egyesület Recsken megpályázhat, a helyiek 
tulajdonában  marad. Látjuk, hogy ami fontos a politikának, az megvalósul. A 
labdarúgás más sportágakkal együtt kiemelt figyelmet kapott a kormányzattól, 
fogjunk össze abban, hogy a meglévő forrásokból hogyan tud Recsk legtöbbet 
profitálni.   
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